
 O B E C   V I T A N O V Á 
     

   Z Á P I S N I C A 
                               zo zasadnutia    

 

 obecného zastupiteľstva, konaného dňa 15.12.2023  v zasadačke obecného úradu  o 17.00 hod. 

 

Prítomný:        Mgr. Dušan Kovaľák, starosta obce 

   

Prítomní poslanci:    Daniel Bôžek 

Mgr. Mária Kulkovská 

Vladimír Kulkovský 

Igor Lacko 

Ján Mišuda  

Ing. Róbert Obrtáč 

Ján Ševc 

Ján Vojtašák, 

 

Ďalší prítomný:    Štefánia Lanďáková, zamestnankyňa obce 

 

Neprítomní poslanci:  Daniel Bôžek 

Jozef Obrtáč  

   

Program: 

              1. Otvorenie zasadnutia 

  2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

   3. Správa starostu o činnosti obce a kontrola plnenia  uznesenia 

  4. Všeobecne záväzné nariadenie č. 2/2023 O miestnych daniach na území obce  

      Vitanová 

   5. Všeobecne záväzné nariadenie č. 3/2023 O miestnom poplatku za komunálne 

                  odpady a drobné stavebné odpady 

   6. Všeobecne záväzné nariadenie č. 4/2023 O výške dotácie na mzdy a prevádzku škôl  

                  a školských zariadené zriadených na území obce Vitanová  

   7. Rozpočet obce na roky 2024 -2026  

   8. Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce  Vitanová 

   9. Rôzne – Úprava rozpočtu obce 

  10. Záver 

        

Bod 1/ Otvorenie: 

        2/ Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

 

        Rokovanie   obecného zastupiteľstva  otvoril a viedol  starosta obce Mgr. Dušan Kovaľák, 

ktorý privítal všetkých  prítomných. Konštatoval, že na zasadnutí je prítomných 7 poslancov, 

čím je obecné zastupiteľstvo spôsobilé rokovať a uznášať sa. Poslanci Daniel Bôžek a Jozef  

Obrtáč sa vopred ospravedlnili. Za overovateľov  zápisnice  starosta navrhol  poslancov Igora 

Lacku    a   Ing. Róberta Obrtáča. Písaním zápisnice poveril Štefániu Lanďákovú.   

 

Starosta obce predložil na schválenie tento program:    
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     1. Otvorenie zasadnutia 

  2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

   3. Správa starostu o činnosti obce a kontrola plnenia  uznesenia 

  4. Všeobecne záväzné nariadenie č. 2/2023 O miestnych daniach na území obce  

      Vitanová 

   5. Všeobecne záväzné nariadenie č. 3/2023 O miestnom poplatku za komunálne 

                  odpady a drobné stavebné odpady 

   6. Všeobecne záväzné nariadenie č. 4/2023 O výške dotácie na mzdy a prevádzku škôl  

                  a školských zariadené zriadených na území obce Vitanová  

   7. Rozpočet obce na roky 2024 -2026  

   8. Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce  Vitanová 

   9. Rôzne – Úprava rozpočtu obce 

  10. Záver 

    

 

Zároveň starosta vyzval poslancov na doplnenie alebo zmenu programu. Keďže nikto 

z  poslancov nenavrhol doplnenie ani  zmenu programu, starosta  predložil návrh na: 

 

Uznesenie č. 69/2023 OZ 

schvaľuje  

Program rokovania obecného zastupiteľstva.  

 

Hlasovanie: 

Zo 7 prítomných poslancov hlasovalo: 

Za:  7 poslancov /Mgr. Mária  Kulkovská, Vladimír Kulkovský, Igor  Lacko, Ján 

                          Mišuda, Ing. Róbert Obrtáč, Ján Ševc  a Ján Vojtašák/                                              

Proti:    0 poslancov 

Zdržali sa: 0 poslancov 

Uznesenie bolo prijaté. 

      

Bod 3/ Správa starostu obce a kontrola plnenia uznesenia 

 

Starosta informoval poslancov o činnosti obecného úradu od posledného zastupiteľstva: 

-Pokračuje sa v zimnej údržbe, zakúpilo sa aj zariadenie na posyp ciest  za veľký traktor 

v hodnote cca. 900,-€.  

-V strede obce sa zrealizovala akcia „Mikuláš“, poďakovanie patrí vedeniu ZŠ s MŠ Vitanová 

za zabezpečenie postáv Mikuláša (Dávid Kulkovský), anjelov (Janka Obrtáčová, Mária 

Ťapajová) a postavu čerta (Lucia Kyseľová), ďalej poďakovanie patrí pracovníkom Obecného 

úradu vo Vitanovej a prítomným poslancom, najmä Igorovi Lackovi, ktorý zabezpečil aj 

občerstvenie v podobe čaju pre prítomných.  Starosta zhodnotil, že aj táto akcia mala dobrý 

ohlas, načo zareagovala   aj hlavná kontrolórka Ing. Darina Tomajková a potvrdila, že taktiež 

počula iba dobré ohlasy v obci. 

-Obec Vitanová v spolupráci so ZRPŠ Vitanová a ZŠ s MŠ Vitanová organizovala Vianočné 

trhy v obci, taktiež s dobrým ohlasom. Poďakovanie patrí žiakom a vedeniu ZŠ s MŠ Vitanová, 

celému ZRPŠ a pracovníkom obecného úradu. 

- Starosta ďalej informoval, že už sú  hotové kalendáre na rok 2024 s historickými fotografiami 

obce a uvedením informácií o vývoze komunálneho odpadu a separovaného zberu a chcel by, 

aby sa rozniesli do každej domácnosti ešte pred Vianocami. 
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-Cestou DCOM-u sa vymenili 2ks nových počítačov, 3 ks nové notebooky a 2ks tlačiarne pre 

pracovníkov Obecného úradu. Všetky finančné prostriedky za túto počítačovú techniku 

investovala firma DCOM, cez ktorý program obecný úrad pracuje.  

-Na základe výmeny počítačov bola presťahovaná aj pracovníčka Valéria Kulkovská na 

prízemie. Podľa vyjadrenia starostu bude to lepší prístup pre občanov, najmä tých starších, aby 

nemuseli chodiť po schodoch.  

-Starosta ďalej informoval, že sa zúčastnil rokovania ZMOHO, kde okrem iného bola prednáška 

zástupcov Právnickej fakulty ohľadom pozemkových úprav. Predseda predstavenstva OVS 

Dolný Kubín Ing. Ján Bánovčan informoval o pláne aktivít OVS v obciach. Čo sa týka obce 

Vitanová, tak bola schválená žiadosť Vitanovej, ktorú podal starosta ohľadom časti splaškovej 

kanalizácie na ulici Pod Úboč od rodinného domu č. p. 350 až po rodinný dom č. p. 360. Starosta 

však podotkol, že podal ďalší projekt na splaškovú  kanalizáciu a to od rodinného domu č.p.53 

na ulici Oravickej až po hotel GOBOR a v prípade, ak by bol úspešný tento projekt, tak OVS 

by presunula svoju investíciu  inde. 

-Starosta sa zúčastnil 1.pracovného kongresu MIRRI s komunálnymi lídrami v Poprade dňa 

11.12.2023, kde v krátkosti informoval o prítomných ministroch a štátnych tajomníkoch 

jednotlivých rezortov ministerstiev.  

-Starosta ďalej informoval, že sa rieši ešte nová web stránka našej obce, podľa cenovej ponuky 

a návrhov na realizáciu a prevádzky to vypadá na  firmu WEBY Group, ktorá ponúka 

najvhodnejšiu alternatívu a starosta predniesol aj ponuku uvedenej firmy, s čím sa stotožnili aj 

poslanci. 

-V rámci JPÚ sa riešia stále ešte komunikácie, pretože podľa pôvodného návrhu a po 

prepočítaní na vlastníka vychádzalo, že by musel každý vlastník prispieť na verejnoprospešné 

stavby až 17,95% z výmery, čo starosta nechcel pripustiť a vlastne navrhol firme Geomal s.r.o., 

aby sa zrušila krížna komunikácia, čím po opätovnom  prepočítaní vychádza na každého 

vlastníka 16,56% z výmery pozemkov a to by mohla byť už aj konečná navrhnutá situácia. 

Schváliť to však musí ešte predstavenstvo JPÚ. Ďalej boli stotožnení už  poslední vlastníci, 

konkrétne pani z Oravského Bieleho Potoka, ktorá sa vydala a býva v Bratislave. Po jej 

doručení bude plynúť 30-dňová lehota na prípadné námietky a po uplynutí tejto lehoty bude 

zvolané predstavenstvo JPÚ, kde sa budú schvaľovať zásady JPÚ a situácia na miestne 

komunikácie.    

Zároveň starosta  oboznámil prítomných  o kontrole plnenia uznesenia a konštatoval, že všetky 

uznesenia sú splnené.  Starosta predložil návrh na: 

 

Uznesenie č. 70/2023 OZ 

a/ berie na vedomie  

Správu starostu obce od posledného zasadnutia OZ. 

b/ konštatuje, 

že uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia sú splnené. 

 

Hlasovanie: 

Zo 7 prítomných poslancov hlasovalo: 

Za:  7 poslancov /Mgr. Mária  Kulkovská, Vladimír Kulkovský, Igor  Lacko, Ján 

                          Mišuda, Ing. Róbert Obrtáč, Ján Ševc  a Ján Vojtašák/                                              

Proti:    0 poslancov 

Zdržali sa: 0 poslancov 

Uznesenie bolo prijaté. 

      

Bod 4/ VZN č. 2/2023 
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Starosta predniesol, že Návrh Všeobecne záväzného nariadenia č. 2/2023 O miestnych daniach 

sa prerokovával na minulom zasadnutí. Návrh bol zverejnený na úradnej tabuli a webovom 

sídle obce dňa 29.11.2023. K uvedenému návrhu neboli do dnešného dňa vznesené žiadne 

pripomienky. Starosta vyzval poslancov na hlasovanie za predložený návrh na: 

 

Uznesenie č. 71/2023 OZ 

schvaľuje 

Všeobecne záväzné nariadenie  č. 2/2023 o miestnych daniach na území obce Vitanová 

 

Hlasovanie: 

Zo 7 prítomných poslancov hlasovalo: 

Za:  7 poslancov /Mgr. Mária  Kulkovská, Vladimír Kulkovský, Igor  Lacko, Ján 

                          Mišuda, Ing. Róbert Obrtáč, Ján Ševc  a Ján Vojtašák/                                              

Proti:    0 poslancov 

Zdržali sa: 0 poslancov 

Uznesenie bolo prijaté. 

            

Bod 5/ VZN č. 3/2023  

 

Návrh  Všeobecne záväzného nariadenia č. 3/2023 o miestnom poplatku za komunálne odpady 

a drobné stavebné odpady bol taktiež prerokovaný na minulom zasadnutí obecného 

zastupiteľstva. Návrh bol zverejnený na webovom sídle obce a na úradnej tabuli  dňa 

29.11.20223. Do dnešného dňa k návrhu neboli vznesené žiadne pripomienky a návrhy. 

Starosta dal hlasovať za predložený návrh na:  

 

Uznesenie č. 72/2023 OZ 

schvaľuje 

Všeobecne záväzné nariadenie č. 3/2023 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady. 

 

Hlasovanie: 

Zo 7 prítomných poslancov hlasovalo: 

Za:  7 poslancov /Mgr. Mária  Kulkovská, Vladimír Kulkovský, Igor  Lacko, Ján 

                          Mišuda, Ing. Róbert Obrtáč, Ján Ševc  a Ján Vojtašák/                                              

Proti:    0 poslancov 

Zdržali sa: 0 poslancov 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Bod 6/ VZN č. 4/2023 

 

Starosta predniesol Návrh Všeobecne záväzného  nariadenia č. 4/2023 O výške dotácie na mzdy 

a prevádzku škôl a školských zariadení zriadených na území obce Vitanová. Návrh  bol 

zverejnený na úradnej tabuli a webovom sídle obce dňa 29.11.2023. Do dnešného dňa k návrhu 

neboli vznesené žiadne pripomienky. Starosta predložil návrh na:                       

 

Uznesenie č. 73/2023 OZ 

schvaľuje 

Všeobecne záväzné  nariadenie č. 4/2023 O výške dotácie na mzdy a prevádzku škôl  

a školských zariadení zriadených na území obce Vitanová.  
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Hlasovanie: 

Zo 7 prítomných poslancov hlasovalo: 

Za:  7 poslancov /Mgr. Mária  Kulkovská, Vladimír Kulkovský, Igor  Lacko, Ján 

                          Mišuda, Ing.  Róbert Obrtáč, Ján Ševc  a Ján Vojtašák/                                              

Proti:    0 poslancov 

Zdržali sa: 0 poslancov 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

 

Bod 7/ Rozpočet obce na roky 2024-2026 

 

Starosta predniesol, že Návrh rozpočtu obce na roky 2024 až 2026 bol zverejnený  na úradnej 

tabuli a webovom sídle obce dňa 29.11.2023 v zmysle zákona č. 369/1990 o obecnom zriadení 

najmenej 15 dní  pred schválením na obecnom zastupiteľstve. Návrh rozpočtu  obce na rok 

2024 je zostavený ako vyrovnaný: 

Celkové príjmy: 1 494 420,00 eur 

Celkové výdavky: 1 494 420,00 eur 

K návrhu rozpočtu obce neboli vznesené žiadne pripomienky a požiadavky. 

Hlavná  kontrolórka obce podala stanovisko k návrhu rozpočtu obce, v ktorom  odporúča 

obecnému zastupiteľstvu rozpočet  na rok 2024 schváliť a výhľad na roky 2025 a 2026 zobrať 

na vedomie. Starosta predložil návrh na: 

 

Uznesenie č. 74/2023 OZ 

a/ berie na vedomie 

1.Odborné stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu obce na roky 2024 až 2026. 

2.Rozpočet obce na roky 2025 a 2026. 

b/ schvaľuje 

1.Rozpočet obce na rok 2024 bez programovej štruktúry. 

 

Hlasovanie: 

Zo 7 prítomných poslancov hlasovalo: 

Za:  7 poslancov /Mgr. Mária  Kulkovská, Vladimír Kulkovský, Igor  Lacko, Ján 

                          Mišuda, Ing. Róbert Obrtáč, Ján Ševc  a Ján Vojtašák/                                              

Proti:    0 poslancov 

Zdržali sa: 0 poslancov 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

 

 Bod 8/ Zásady hospodárenia a nakladanie s majetkom obce  

 

Starosta informoval, že bola novelizácia Zákona o majetku obcí a vypracujú sa zásady 

hospodárenia s majetkom obcí, ktorý bude zaslaný poslancom minimálne cca 3 dni vopred pred 

budúcim rokovaním zastupiteľstva, aby si každý mohol tieto zásady v kľude pozrieť a môže 

každý z poslancov tieto zásady pripomienkovať a až  následné budú tieto zásady hospodárenia 

s majetkom obcí schválené.    

 

Bod 9/ Rôzne 

 

- Účtovníčka obce predniesla RO č. 6, kde ide o úpravu rozpočtu  Obce Vitanová a ZŠ s MŠ za 

rok 2023 podľa skutočného plnenia  k 31.12 2023.  Starosta predložil návrh na: 
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Uznesenie č. 75/2023 OZ 

schvaľuje 

Úpravu rozpočtu Obce RO č. 6 a ZŠ s MŠ  k 31.12.2023.  

 

Hlasovanie: 

Zo 7 prítomných poslancov hlasovalo: 

Za:  7 poslancov /Mgr. Mária  Kulkovská, Vladimír Kulkovský, Igor  Lacko, Ján 

                          Mišuda, Ing. Róbert Obrtáč, Ján Ševc  a Ján Vojtašák/                                              

Proti:    0 poslancov 

Zdržali sa: 0 poslancov 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

-Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Vitanová na 1. polrok 2024 

predložila  Ing. Darina Tomajková. Plán kontrolnej činnosti tvorí prílohu tejto zápisnice 

a neboli k nemu vznesené žiadne pripomienky zo strany poslancov. Starosta predložil návrh na:   

 

Uznesenie č. 76/2023 OZ 

schvaľuje 

Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce  na 1. polrok 2024. 

 

Hlasovanie: 

Zo 7 prítomných poslancov hlasovalo: 

Za:  7 poslancov /Mgr. Mária  Kulkovská, Vladimír Kulkovský, Igor  Lacko, Ján 

                          Mišuda, Ing. Róbert Obrtáč, Ján Ševc  a Ján Vojtašák/                                              

Proti:    0 poslancov 

Zdržali sa: 0 poslancov 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

-Správu z vykonanej kontroly č. 1/2023 predniesla Ing. Darina Tomajková, hlavná kontrolórka. 

Správa tvorí prílohu zápisnice. Starosta predložil návrh na: 

 

Uznesenie č. 77/2023 OZ 

berie na vedomie 

Správu hlavného kontrolóra obce.  

 

Hlasovanie: 

Zo 7 prítomných poslancov hlasovalo: 

Za:  7 poslancov /Mgr. Mária  Kulkovská, Vladimír Kulkovský, Igor  Lacko, Ján 

                          Mišuda, Ing. Róbert Obrtáč, Ján Ševc  a Ján Vojtašák/                                              

Proti:    0 poslancov 

Zdržali sa: 0 poslancov 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

 

-Z minulého zasadnutia obecného zastupiteľstva bola presunutá Žiadosť TJ Vitanová  

o zvýšenie dotácie  na rok 2024 z čiastky  5 000,00 eur na sumu 7 000,00 eur.  Žiadosť 

o poskytnutie finančného príspevku bola odôvodnená zvýšením nákladov na poplatky SFZ, 

cestovného, stravy a nákup dresov, futbalových lôpt, siete, tréningových a zápasových 

pomôcok. Starosta predniesol, že je za to, aby sa šport v obci podporoval a rozvíjal. Po krátkej 

rozprave starosta navrhol, aby  finančné prostriedky  pre TJ boli presunuté v 1. splátke vo výške  
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5 000,00 eur a po  vyúčtovaní uvedenej sumy sa TJ Vitanová   presunú podľa potreby  finančné 

prostriedky vo výške 2 000,00 eur. Celková výška dotácie predstavuje čiastku 7 000,00 eur na 

rok 2024, ktorá je aj v rozpočte na rok 2024. Starosta dal hlasovať za predložený návrh na: 

 

Uznesenie č. 78/2023 OZ 

schvaľuje 

TJ Vitanová dotáciu z rozpočtu obce na rok 2024 v 1. splátke sumu  5 000,00 eur a po  

vyúčtovaní uvedenej sumy  doplatiť finančné prostriedky vo výške 2 000,00 eur. Celková výška 

dotácie  pre TJ predstavuje čiastku 7 000,00 eur. 

 

Hlasovanie: 

Zo 7 prítomných poslancov hlasovalo: 

Za:  7 poslancov /Mgr. Mária  Kulkovská, Vladimír Kulkovský, Igor  Lacko, Ján 

                          Mišuda, Ing. Róbert Obrtáč, Ján Ševc  a Ján Vojtašák/                                              

Proti:    0 poslancov 

Zdržali sa: 0 poslancov 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

-Starosta informoval prítomných, že dostal ponuku na spracovanie obecnej kroniky 

v elektronickej forme. Zároveň pripomenul, že treba urobiť zápisy do kroniky za posledné roky.  

Starosta predložil návrh na : 

 

Uznesenie č. 79/2023 OZ 

schvaľuje 

Spracovanie obecnej kroniky do elektronickej formy. 

 

Hlasovanie: 

Zo 7 prítomných poslancov hlasovalo: 

Za:  7 poslancov /Mgr. Mária  Kulkovská, Vladimír Kulkovský, Igor  Lacko, Ján 

                          Mišuda, Ing. Róbert Obrtáč, Ján Ševc  a Ján Vojtašák/                                              

Proti:    0 poslancov 

Zdržali sa: 0 poslancov 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Bod 10/ Záver 

     

     Nakoľko   program   obecného   zastupiteľstva bol vyčerpaný, starosta poprial všetkým 

príjemné prežitie vianočných sviatkov, veľa zdravia, lásky, rodinnej pohody, osobných 

a pracovných úspechov v Novom roku.    Taktiež  poďakoval za spoluprácu v roku 2023  a  

zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončil.       

 

 

         Mgr. Dušan Kovaľák  

                starosta obce 

 

Overovatelia: Igor Lacko................................................... 

 

                      Ing. Róbert Obrtáč....................................... 

 

Zapísala: Štefánia Lanďáková........................................... 


